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ДЕПУТАТСЬКИЙ ЗАПИТ 
 

Пане міський голово! 

 

До мене як до депутата Сумської міської ради звернулись батьки учнів 

Футбольного центру «Барса» з наступним питанням. В квітні 2014 року, в період 

виборчої компанії по виборах міського голови міста Суми, вами було дано обіцянку 

добудувати приміщення Футбольної Академії «Барса» до кінця 2014 року, а саме ви 

наголосили: «Будівлю не можна «пускати» в зиму. Міська та обласна влада 

докладуть усіх зусиль, аби об’єкт був завершений до кінця року». Багато батьків, 

які хвилюються за долю своїх дітей – учнів даної академії, віддали свої голоси 25 

травня за вас саме з цієї причини. На даний момент факти вказують на те, що ви 

ввели цих людей в оману, так як будівництво даного об’єкту не тільки «пущено у 

зиму», а взагалі зовсім «заморожене». 

Виходячи з вищевикладеного прошу у 10-ти денний термін надати наступну 

інформацію: 

1. Чи було передбачено в бюджеті та змінах до бюджету міста Суми кошти на 

виконання робіт з будівництва об’єкту Футбольної Академії «Барса» у 2014 

році? 

2. Яку суму коштів було виділено з обласного бюджету на будівництво 

Футбольної Академії «Барса» у 2014 році? 

3. Коли буде завершено будівництво даної Футбольної Академії? 

 

З повагою, 

Депутат Сумської міської ради VI скликання ________________ С.В. Ховзун 


